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Известилац Европског парламента за Србију Јелко Кацин изјавио је данас да је забрана
Параде поноса политичка одлука власти у Србији која ће се одразити на ставове држава
чланица Европске уније и њихово прихватање препорука Европске комисије за Србију.

  

"Не знам да ли ће отказивање Параде поноса утицати на препоруке Европске комисије
за Србију, али хоће на државе чланице Уније и њихове Владе у одлучивању да прихвате
препоруке Европске комисије, које немају ефекта ако их не усвоје све земље ЕУ", рекао
је Кацин.

  

Кацин је у Београду на конференцији за новинаре организатора Параде поноса рекао
да ће и даље подржавати Србију на европском путу и тражити статус кандидата за
чланство у ЕУ, као и датум за почетак преговора о чланству, али да држава мора да
оствари напредак у прихватању свих европских стандарда.

  

"Србија не треба ништа да ради за нас, ми смо већ у ЕУ. Пробајте нешто да направите за
себе, јер ће од тога имати користи и сви суседи Србије. То је шанса за стабилност и
порука инвеститорима да је Србија безбедна за улагање", рекао је Кацин.

  

Кацин је навео да га је највише изненадила вест да је због Параде поноса заседао Савет
за националну безбедност и додао да не може да замисли ниједну државу у Европи која
би због такве манифестације сазвала то тело.

  

Он је организаторима Параде поноса пренео изразе солидарности и подршке ЛГБТ
групе у Европском парламенту и честитао им на упорности, оценивши да настојање да се
организује та манифестација отвара простор толеранцији и међусобном поштовању.

  

Директор Београдског центра за људска права Војин Димитријевић рекао је да је Влада
Србије забраном скупова, укључујући и Параду поноса, показала да је голорука и да
нема начин да осигура оне који штите једно уставно право.
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Коментаришући изјаве званичника да полиција има сазнања да су припремани напади на
учеснике Параде поноса, амбасаде, па и на полицију, Димитријевић је рекао да су то
озбиљна кривична дела и да је кажњива чак и њихова припрема.

  

Глумица Мирјана Карановић упутила је властима у Србији ироничан позив да попишу и
означе све "педере и лезбејке и да их за њихово добро затворе у четири зида", а да им
омогуће да на улицу излазе уколико баш морају, једино уз пратњу.

  

Она је подсетила на паролу "Београд је свет" коришћену током демонстрација
Београђана који су захтевали демократске промене у Србији 90-тих, и у знак протеста
због забране Параде поноса симболично се изјаснила као "ванземаљац".

  

Професорка Србијанка Турајлић рекла је да Парада поноса није отказана зато што је
држава немоћна пред хулиганима, вецх зато што неће да им се замера јер су јој
потребни за неке "активности".

  

Конференцији за новинаре организатора Параде поноса присуствовали су
представници невладиних организација за заштиту људских права у Србији, као и
појединци који подржавају право на слободу изражавања у Србији.

  

Током тог скупа, испред зграде на Теразијама у којој се налази Медија центар биле су
распоређене јаке полицијске снаге, а полиција у униформи и цивилу у већем броју
распоређена је и на другим местима у Београду.

  

(Бета)
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